

香港防癌會《331戴帽日》 HK Hat Day

回條 Reply Form

本機構將參與支持331戴帽日，請提供以下物資作宣傳：

Yes, we will participate in HK Hat Day to be held on Friday 31 March 2023. Please provide the following material for our internal promotion of the event:

海報 Poster _____ 張 pcs* 電子版海報 e-poster

請用正楷填寫 Please fill in **BLOCK LETTERS**

機構資料 Organisation's Information

機構名稱 (中文)

Name of Organisation (Chinese) : _____

(英文)

(English) : _____

地址

Address: _____

機構/部門負責人

職銜

Head of Organisation/Dept : _____ Position: _____

活動聯絡人

職銜

Event Co-ordinator : _____ Position: _____

聯絡電話

電郵地址

Contact Telephone : _____ E-mail: _____

腦腫瘤患者很需要你們的支持與鼓勵。

Brain tumor patients need your support and encouragement.

捐款 HK\$5,000 或以上，香港防癌會將簽發證書，並於網頁鳴謝參與機構

For donations of \$5,000 or above, HKACS will issue certificates to the participating organisations and acknowledge them on the HKACS website.

捐款 HK\$20,000 或以上，香港防癌會將簽發證書、於網頁鳴謝參與機構、以及送贈《戴帽日》紀念帽子 20 頂

For donations of \$20,000 or above, HKACS will issue certificates to the participating organisations, acknowledge them on the HKACS website and send 20 HONG KONG HAT DAY souvenir hats to the organisations as a token of appreciation.

捐款 HK\$50,000 或以上，香港防癌會將派員到公司頒授證書和紀念品、於網頁鳴謝參與機構、送贈《戴帽日》紀念帽子 50 頂、並於報章或網頁刊登機構專訪。

For donations of \$50,000 or above, HKACS will be more than happy to arrange an exclusive visit to the office of the organisations and present them with certificates and souvenirs as a token of appreciation. We will also acknowledge the organisations on our website. To further recognise their kindness, 50 HONG KONG HAT DAY souvenir hats will be sent to their offices. Interviews with the organisations will also be arranged in newspapers or websites.

Hong Kong Anti-Cancer Society 香港防癌會

HK Hat Day 331 戴帽日

Corporate Registration 團體報名

Name of Corporate					
	Name for Receipt	Contact no.	Email	Donation Amount	Donation Methods *
Sample	Mr Chu Wai Man David	39213821	hkhatday@hkacs.org.hk	HK\$ 500	4
1					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
9					
10					

Donation Methods 捐款方式

請把表格連同支票或存款收條交回香港防癌會。捐款港幣 100 元或以上可憑收據申請扣減稅項。

Please send the cheque or bank-in slip together with this form to The Hong Kong Anti-Cancer Society.

Donations of HK\$100 or above are tax deductible with a receipt.

1. 網上捐款 Online donation	<p>【按此 Click Here】 /經二維碼連接 visit the website via QR code</p> 
2. 支票抬頭 By cheque	<p>香港防癌會 (請註明 HKHATDAY 及機構名字) Payable to "The Hong Kong Anti-Cancer Society" (Remark to HKHATDAY + Your Company Name)</p>
3. 直接存款 Direct bank-in	<p>香港上海滙豐銀行 002-1-141585 (請註明 HKHATDAY 及機構名字) HSBC 002-1-141585 (Remark to HKHATDAY + Your Company Name)</p>
4. PayMe	<p>請透過智能電話登入，或掃瞄左方的二維碼，並於付款訊息寫上「HKHATDAY-“機構名稱”」及聯絡電話，以便核對捐款資料。如需捐款收據，請於訊息位置輸入「HKHATDAY-“機構名稱”」和【收據姓名+聯絡電話+電郵地址+郵寄地址】。</p>  <p>Please click here (mobile access only) or use PayMe to scan the QR Code and state "HKHATDAY + "Support company name", and your contact number in the payment message. If you need a donation receipt, please state "HKHATDAY + "Support company name", and provide your personal information (name, contact number, email address and correspondence address).</p>